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Afdeling 12  
 

Facebookgruppen 
Der skal laves regler på Facebookgruppen for god opførsel. (Ny funktion på Facebook) 

Der skal oprettes en administrator-profil som styres af delingen. Som skal tilpasses af Line 

Der bliver et opslag på gruppen angående brug af fælleshuset. Der har været episoder hvor der ikke har 

været ryddet op efter lån. Opslaget skal afspejle, at der skal ryddes op efter brug. Reglerne bliver frisket op 

og hvis det ikke bliver bedre, strammes der op, muligvis med kontrol. 

 

Sankt Hans fest 
Bestyrelsen giver øl/sodavand og skumfiduser og dertilhørende pinde til afdelingen som hygge til fejring af 

bålet. Dette bliver informeret om på Facebookgruppen. Der skal købes mariekiks til aftenen. 

Der bliver ikke en decideret Sankt Hans fest. 

 

Generalforsamling 
Den indeværende bestyrelse regner med at genopstille, med undtagelse af Michelle, som fraflytter. 

Der skal opstilles et forslag om, at de åbne hylder i køkkenerne skal få en låge.  

Der skal fortælles om året der er gået, samt året der kommer. Denne oversigt bliver udarbejdet før mødet. 

Dette indeholder også et årshjul. 

 

Andet 
Der skal ryddes op nede i kælderrummet. 

Line (afd. 12) laver en kontaktformular til afdeling 15 

 

 

 


